
Device Tier Schedule

Assurant Services Canada Inc., American Bankers Insurance Company of Florida, and their subsidiaries and affiliates carry on business in Canada under the name of Assurant®. 
Assurant MAX+ProtectionSM is a service mark, and Assurant® is a registered trademark of Assurant, Inc. 
 
All marks associated with the devices listed herein are the property of their respective owners. 2024B05

Tableau niveaux 
des appareils

Services Assurant Canada Inc. et American Bankers Compagnie d’Assurance Générale de la Floride ainsi que leurs sociétés affi liées et fi liales sont exploitées au Canada sous la 
dénomination sociale Assurant®. Assurant MAX+ProtectionSM est une marque de service, et Assurant® est une marque de commerce déposée de Assurant, Inc. 

Toutes les marques associées aux appareils indiqués aux présentes appartiennent à leur propriétaire respectif. 2024A31
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Les frais indiqués ci-dessous s’appliquent aux appareils achetés le ou 
après le 31 Janvier 2024 ou après
Si vous avez acheté votre appareil avant le 31 janvier ou si votre appareil ne fi gure pas sur la liste ci-dessous, 
veuillez téléphoner au 1-877-699-1355 pour confi rmer vos frais de service.

Niveau 1

Appareils applicables Prix d’achat Frais de service

Samsung Galaxy A03S LTE
Samsung Galaxy A54
Samsung Galaxy A14
Samsung Galaxy S21FE
Samsung Galaxy S23FE
Google Pixel 6a

Google Pixel 7
Google Pixel 7a
Google Pixel 8
Motorola Moto G Power
Motorola Moto G Play
Motorola Moto G 5G

13999 $ 99 $

Niveau 2

Appareils applicables Prix d’achat Frais de service

Samsung Galaxy S23
Samsung Galaxy S23+
Samsung Galaxy S23 Ultra
Samsung Galaxy S24
Samsung Galaxy S24+

Samsung Galaxy S24 Ultra
Samsung Galaxy Z Flip4 5G
Samsung Galaxy Z Flip3 5G
Google Pixel 7 Pro
Google Pixel 8 Pro

23999 $ 129 $

Le plan Assurant MAX+Protection couvre les appareils mobiles achetés exclusivement aux kiosques SANS-FIL etc. dans les entrepôts Costco au Canada.

The fees below apply to devices purchased on or after January 31, 2023:
If you purchased your device prior to January 31 or your device is not listed here, please call 1-877-699-1355 to 
confirm your Service Fee. 

Tier 1

Applicable Devices Purchase Price Service Fee

Samsung Galaxy A03S LTE
Samsung Galaxy A54
Samsung Galaxy A14
Samsung Galaxy A15
Samsung Galaxy S21 FE
Samsung Galaxy S23 FE
Google Pixel 6a

Google Pixel 7a
Google Pixel 7
Google Pixel 8
Motorola Moto G Power
Motorola Moto G Play
Motorola Moto G 5G

$13999 $99

Tier 2

Applicable Devices Purchase Price Service Fee

Samsung Galaxy S23
Samsung Galaxy S23+
Samsung Galaxy S23 Ultra
Samsung Galaxy S24
Samsung Galaxy S24+
Samsung Galaxy S24 Ultra

Samsung Galaxy Z Flip3 5G
Samsung Galaxy Z Flip4 5G
Samsung Galaxy Z Flip5 5G
Google Pixel 7 Pro
Google Pixel 8 Pro

$23999 $129

The Assurant MAX+Protection plan covers mobile devices purchased exclusively at the Wireless Etc. kiosk at Costco warehouses in Canada.


